
 

 

Opzegging lidmaatschap 
Hanneke en René Galavazi hebben recent hun lidmaatschap bij onze club opgezegd. Zij 
blijven bridgen in de huiselijke kring maar ontzien meer en meer de wekelijkse gang naar 
de clubavond. Zij vertelden dat door corona de finesse en daarmee uiteindelijk het 
plezier van spelen in competitieverband verloren is gegaan. 

Hanneke en René zijn meer dan 30 jaar lid geweest en ze hebben een belangrijke 
bijdrage geleverd aan de ontwikkeling en instandhouding van BCH. Afgezien van allerlei 
hand - en spandiensten hebben zij beiden de voorzittershamer gehanteerd. Daarbij 
heeft Hanneke een voortrekkersrol vervuld als eerste vrouwelijke voorzitter in de 
clubgeschiedenis. Samen zijn zij ook jarenlang trouw lid van het dupliceerteam geweest. 
René heeft langdurig een belangrijke rol vervuld als wedstrijdleider, arbiter en niet te 
vergeten bij de implementatie van het Rankingsysteem. 

 Hanneke en René, bedankt voor alles  

Kortom niet zomaar leden! Wij hebben onze dank en waardering overgebracht gepaard 
gaande met een aardige attentie, hetgeen zeer op prijs werd gesteld. 

We gaan hen missen op de clubavonden en danken hen voor hun inzet, betrokkenheid 
en gezellige lidmaatschap. 

(bestuur BCH)  
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Jubileum 
We hebben het al eerder aangekondigd 24 mei vieren we ons 45-jarig jubileum. Dit 
wordt gevierd in Herberg De Hoeve (Hoeve 31, 6851ER Huissen)  

We starten die dag om 14u en hebben gezellige binnen activiteiten op het programma 
staan. Na afloop van deze activiteiten is er tijd om onder het genot van een borrel bij te 
praten. Rond 18 u eindigen we met een buffet. De verwachting is dat hiermee het feest  
rond 19.30u wordt afgesloten. 

 

Leden kunnen gratis deelnemen. Tegen betaling van € 30 mogen partners van leden ook 
meedoen aan deze viering. Ook “oud cursisten” die lid worden van BCH kunnen 
deelnemen. Aan deze nieuwe leden vragen we een vergoeding voor € 20 p.p. Voor de 
partners van deze nieuwe leden vragen we ook € 30 voor deelname. 

Voor ons als organisatie is het belangrijk dat we weten hoeveel mensen aanwezig zijn op 

24 mei. We vragen jullie daarom om een reactie te sturen naar ans@lavooij.net om 
aan te geven of je wel of niet komt en of je partner meekomt. 

Willen jullie dit doorgeven vóór 12 mei. 

(lustrumcommissie Paul, Riky en Ans) 
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Gratis bridgeproeverij Bridgeclub Huissen 
Het succesvolle cursusprogramma van Bridgeclub Huissen (BCH) krijgt een vervolg!  
Medio september gaat weer een bridgecursus voor beginners van start op 
maandagavonden in het Convent (centrum Huissen).  De cursus wordt door leden 
(docenten en begeleiders) van BCH verzorgd, bestaat uit 24 cursusavonden en eindigt in 
april 2026. Onze unieke aanpak omvat naast uitleg en spelbegeleiding  op de 
cursusavonden  ook  thuisbegeleiding.  

Vooruitlopend op de cursus stellen wij geïnteresseerden in de gelegenheid deel te 
nemen aan een gratis kennismakingsclinic (bridgeproeverij) van ca 2,5 uur. De 
deelnemers krijgen uitleg over de BCH aanpak, een inleiding over de aspecten van het 
spel, we gaan onder begeleiding oefenen met uitspelen en er is gelegenheid om alvast in 
te schrijven voor de cursus in september. 

 foto van de derde 
starterscursus. Aan iedere tafel een ervaren bridger voor uitleg. 

Wat we vooral gaan doen is uitleggen en laten zien hoe leuk en uitdagend bridgen is, 
zowel in clubverband als thuis en via internet. Tijdens de clinic willen we ook oud-
cursisten die ons programma hebben gevolgd vragen om aanwezig te zijn, zodat 
geïnteresseerden van ervaringsdeskundigen te horen kunnen krijgen hoe zij onze 
cursussen hebben gevonden.  

De clinic zal op dinsdagavond 3 juni om 19.30 van start gaan. In principe in ’t Koelhuis in 
Huissen, de speellocatie van BCH. Mocht dit onverhoopt nog niet mogelijk zijn wordt 
een alternatief gezocht. Het maximum aantal deelnemers is 32. Heb je vrienden, buren 
familie in de buurt waarvan je denkt dat zij bridgen misschien wel leuk vinden, wijs ze 



dan op deze mogelijkheid om in een gezellige sfeer met onze sport kennis te maken. 
Aanmelden bij Wim Lavooij (wim@lavooij.net)   

(wervingscommissie)  

 

24 bridgelessen en dan is het zomer !! 
Je hebt het afgelopen half jaar 24 bridgelessen gehad van bevlogen BCH-docenten, en 
zelf ben je ook enthousiast voor het spelletje geworden. Zelfs zo enthousiast, dat je lid 
wilt worden van BCH, of van een andere club. Maar dan, eind mei, is het bridgeseizoen 
afgelopen, 3 maanden liggen voor je, wellicht zonder de regelmaat van het bridgen. En 
dan in september “gewoon” weer beginnen !! Weet je dan alles nog? 

Om die lacune te voorkomen organiseert BCH een zomerbridge-competitie voor 
degenen die het afgelopen jaar begonnen zijn met boekje 1 en boekje 2, aangevuld met 
enkele BCH-leden die een beetje verder zijn.                                                                                                                                                                              

Wat gaan we doen? 

- Vanaf juni gaan we de maanden daarna 8 “kleine” bridgedrives organiseren 
voor de beginnende bridgers van het afgelopen jaar of voor hen die nog niet 
veel verder zijn. 

- Het zal op maandagmiddag plaatsvinden. Wanneer die 8 middagen precies 
zijn weten we nu nog niet, dat hangt ook af van de locatie maar we hopen dat 
het Koelhuis dan weer beschikbaar is. 

- We spelen met maximaal 24 spelers, dus 6 tafels, en je speelt dus 6 ronden 
op een middag. De eerste 4 weken 3 spellen per half uur, de laatste 4 weken 4 
spellen per half uur om alvast een gevoel voor het gewenste tempo in de club 
daarna te krijgen. 

- Er zal begeleiding zijn van enkele BCH-spelers voor de ondersteuning bij 
bieden en afspelen; hopelijk zullen zij steeds minder nodig zijn. 

- Aan het eind van de 8 middagen wordt de eindstand berekend en zijn enkele 
kleine prijsjes te winnen. 

Alle 16 spelers van het afgelopen cursusjaar hebben zich al aangemeld voor deze 
cyclus. Vanwege de vakantie zullen er vast wel met enige regelmaat een paar afwezig 
zijn, maar dat lossen we dan op.  

We hebben dus nog plaats voor 8 spelers!! Als je alleen of per paar mee wilt doen, kan 
je je bij mij aanmelden op aadsoeteman@hotmail.com. We hopen “een volle bak“ te 
krijgen!! 

(Aad Soeteman) 
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4e kampioenschap Groot Gelre 
Een leuk en uitdagend toernooi waaraan Hans van den Brink en Jan Huige in 2024 
hebben deelgenomen en groepswinnaar zijn geworden. Dit jaar doen ze ook weer mee 
en het zou mooi zijn als meer paren uit onze gelederen inschrijven. Opzet: 
Parenwedstrijd in 3 groepen gebaseerd op speelsterkte, circa 40 spellen, maximaal 100 
paren. 

• Datum: Zaterdag 10 mei 2025. 
• Tijden: Zaal open vanaf 9:30, start spelen om 10:00, prijsuitreiking rond 17:15. 
• Locatie: Denksportcentrum Apeldoorn, Dubbelbeek 24, 7333 NJ Apeldoorn. 

Gratis parkeren en bushalte op loopafstand. 
• Inschrijfgeld: 60 euro per paar, inclusief koffie/thee bij ontvangst, lunch en 

borrelhapje. 

Lunch: Inbegrepen bij het inschrijfgeld, paren die niet willen lunchen krijgen euro 20 
korting op het inschrijfgeld. Er is een vegetarische optie van de lunch beschikbaar. 
Lunch- en dieet-wensen graag even doorgeven onder opmerkingen in het 
inschrijfformulier. 

Prijzen: Wisselbekers voor de kampioenen, geldprijzen voor de hoogste paren in iedere 
lijn, wijn voor de nrs. 5, 10, 15, enzovoorts in iedere lijn. Prijzen worden alleen uitgereikt 
aan paren die bij de prijsuitreiking aanwezig zijn. Meesterpunten volgens de geldende 
schaal.  

Inschrijven: Voor 6 mei, bij voorkeur via www.mijnbridge.nl. Anders per email naar 
grootgelre@gmail.com onder vermelding van de namen van de spelers en hun NBB-
lidmaatschapsnummer. Het inschrijfgeld dient tegelijkertijd te worden overgemaakt op 
rekening NL51\ SNSB\ 0928301850 ten name van Bridgedistrict Nijmegen, onder 
vermelding van de naam van de spelers. Inschrijvingen zijn pas definitief na ontvangst 
van het inschrijfgeld.  

Inlichtingen: per email naar grootgelre@gmail.com of telefonisch via 06-55861746 
tijdens kantooruren. 

(Jan Huige) 

 

Paasdrive 2025  
Het was weergezellig, een vol huis, fijne prijzen, bezoek van cursisten voor wie de 
Paasdrive tevens een (en naar wij hopen tijdelijk) afscheid inhield, een zorgzame 
voorzitter en velen die de moeite hadden genomen om iets geels aan te doen net zoals 
vorig jaar,  etc. Dit jaar meenden wij dat één keer wel genoeg was geweest, maar 

http://www.mijnbridge.nl/


kennelijk vonden velen het zo leuk en dat zij ongevraagd alsnog in het geel in Gouden 
Engel binnen kwamen. Toch leuk zo’n vrolijk geklede zaal! Daarom met de Paasdrive van 
2026 weer het vrijblijvend kledingadvies: draag wat geels.   

 

 

t Koelhuis

 

Nog steeds is de oplevering van ’t Koelhuis onzeker. Het raster voor het systeemplafond 
hangt nu in de tafeltenniszaal.. Afgelopen week zijn de bouwvakkers ook aan de gang 
gegaan met de verlichting. In de denksportzaal zal eind deze week het plafondraster voor 
het systeemplafond ook aangebracht en daarna de verlichting. Afgelopen maandag is de 
ODRA langs geweest om de aangepaste kapconstructie te beoordelen. Daar is nog geen 
uitslag van bekend, maar na goedkeuring kan het plafond worden gesloten en de vloer 
gerepareerd. Volgens het contact tussen bestuur ’t Koelhuis en de gemeente geeft 
aannemer Van Gameren nog altijd 1 mei op voor de oplevering. De betrokken wethouder 
in het reguliere overleg over de Multifunctionele Accommodatie die in de OLV kerk moet 
komen, was wat minder optimistisch. Hij had het over 1 juni. Dan zij we dus al aan het 



einde van het seizoen. Gelukkig is de Gouden Engel is ons nog steeds goed gezind en wil 
wel tot het moment van oplevering ons blijven ontvangen in de grote zaal.   

(Wim Lavooij)  

  

 
foto’s van de tafeltenniszaal links en van de denksportzaal rechts (foto’s) Rob Helsen  

 

Multifunctionele Accommodatie  
De plannen van de gemeente om de “Onze Lieve Vrouwe kerk“ in het centrum van 
Huissen over te nemen en te ontwikkelen tot multifunctionele accommodatie (MFA) zijn 
nu echt op de lange baan geschoven. Parochie en bisdom kunnen geen uitsluitsel geven 
of en wanneer het gebouw zal worden overgedragen aan de gemeente waarna het zou 
moeten worden omgetoverd in een MFA. De deelnemende organisaties die eventueel 
gehuisvest zouden worden in de MFA is gevraagd de voor- en nadelen voor hun 
vereniging op te geven voor drie verschillende opties: 

• wachten op de MFA ca. 2030 
• huisvesting in de oude raadszaal aan de overkant van de straat  
• nietsdoen 



 OLV-kerk 

Wij (bestuur BCH) hebben vooralsnog een voorkeur uitgesproken voor ‘nietsdoen’, 
althans wanneer dat betekent dat wij in ’t Koelhuis kunnen blijven. We gaan natuurlijk 
niet nietsdoen. Over een paar jaar zijn de tafeltennissers waarschijnlijk vertrokken en 
kan BCH (wellicht met de andere verenigingen) gebruik maken van de grote zaal en 
kunnen we doorgroeien naar een vereniging die zijn speelmoment heeft in één dagdeel 
en bestaat uit vier volle lijnen. Daarvoor willen wij dan de grote zaal voor gaan afnemen 
en willen wij met de verhuurder overleggen over een aantrekkelijkere, sfeervollere 
inrichting. Daarmee zijn de huidige investeringen aan de kap geen desinvestering, 
houden we een aantrekkelijke huur en ontlopen we de nadelen van een vestiging in het 
centrum met zijn tekort aan parkeerplaatsen en te verwachten klachten van overlast.   

(namens het bestuur Wim Lavooij)  

 

Enquête  Signaal  
Vorige maand hebben we een enquête uitgezet onder jullie, onze leden, over de 
periodiek waarmee we vorig jaar zijn begonnen en die nu Signaal heet. Een flink aantal 
leden heeft gereageerd.  

In het algemeen zijn jullie heel tevreden over de Signaal, de frequentie (eens per maand 
prima, in de zomer mag het wel wat naar beneden), de omvang (enkelen te lang en 
teveel artikelen, waardoor de aandacht van wat belangrijk is wegvalt), de volgorde 
(belangrijkste eerst) en de inhoud (geen recepten) . Sommigen vinden de ‘zoete 
herinneringen’ van vroeger niet zo interessant, althans niet zó interessant dat daar een 
hele bladzijde met foto’s mee wordt gevuld, anderen genieten er weer van. We hebben 
ons erbij neergelegd dat we het niet iedereen naar de zin kunnen maken.  



Waar heel veel vraag naar is en dat gaan we zeker doen, is het probleem van de maand; 
een raar spel dat een van jullie is tegengekomen op een van de speelavonden. Het kan 
gaan om bied- tegenspel- of afspeelproblemen. We stellen ons dat zo voor dat we deze 
spellen voorleggen aan een expertpanel, dat panel hebben we nog niet, maar komt er 
wel.      

Wat ook werd genoemd is een rubriek waarbij een nieuw lid zich voorstelt. Niet ieder 
nieuw lid zal daar op staan te wachten, maar via een niet al te diepgravende vragenlijst 
lijkt het ons prima te doen en gaan we kijken of dat ons lukt.  

Het merendeel vindt het geweldig dat wij het Signaal bij elkaar schrijven, maar zien 
zichzelf (nog) niet in een redactie. Dat begrijpen wij. Het moet je ding zijn en je moet er 
tijd voor hebben. Gelukkig zijn er enkelen die wel een bijdrage willen leveren, zie 
bijvoorbeeld het cursiefje van Jan Werkman hieronder.   

 

Cursiefje  
Ik kwam uit met een aas 

en na afloop van het spel 

zei mijn partner, verbolgen en verbaas (d):  

ik zeg je nog een keer 

wie uitkomt met een aas 

heeft gewoonlijk ook de  heer.  

Ik zei, toe hij was uitgeraas(d), 

beste maat, het spijt me zeer 

ik deed het niet in een waas 

dit was wat je noemt 

een heel gewone kijkaas! 

 

(Jan Werkman) 


